
ORG.0012.1.2021 

P R O T O K Ó Ł  Nr 21/2021 

z wspólnego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nurzec-Stacja, 

odbytego w dniu 8 kwietnia 2021 r. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1000, a zakończono o godzinie 1036. 
 
Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, 
2) Mieczysław Bartosiuk – Członek Komisji, 
3) Aleksander Putko – Członek Komisji, 

 
Nieobecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

4) Grzegorz Wiktoruk – Członek Komisji. 

 

/Lista obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1) Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

2) Pani Irena Kowalewicz- Kierownik Referatu Rozwoju Gminy. 

 

 

   Posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, który przedstawił porządek posiedzenia.  
 

Tematem posiedzenia: 

 

1. Rozpatrzenie petycji o wyrażenie opinii w sprawie przeprowadzenia Bezpośredniego 

Referendum Ludowego 

2. Rozpatrzenie petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Komitetu Konstytucyjnego 

3. Rozpatrzenie petycji w sprawie przystąpienia do opracowania planu zagospodarowania 

przestrzennego 

 

Do punktu 1-ego: 

Rozpatrzenie petycji o wyrażenie opinii w sprawie przeprowadzenia Bezpośredniego 

Referendum Ludowego. 

 

           Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy poinformował, że przeprowadzenie 

Bezpośredniego Referendum Ludowego nie jest w kompetencji Rady Gminy. Mamy 

kompetencje dotyczące referendum, ale nie w takim zakresie jaki zawarto w treści petycji.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Kamil Grzyb 

poddał pod głosowanie opinię w sprawie rozpatrzenia petycji o wyrażenie opinii w sprawie 

przeprowadzenia Bezpośredniego Referendum Ludowego. 
  

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 3 głosami za, w obecności 3 członków 

Komisje zaopiniowały petycję jako niezasługującą na uwzględnienie.  



/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do punktu 2-ego: 

Rozpatrzenie petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Komitetu 

Konstytucyjnego.  

 

           Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy – poinformował, że nie słyszał nic o 

Rządzie Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Komitetu Konstytucyjnego. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Kamil Grzyb 

poddał pod głosowanie opinię w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Komitetu Konstytucyjnego.  
  

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 3 głosami za, w obecności 3 członków 

Komisje zaopiniowały petycję jako niezasługującą na uwzględnienie.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do punktu 3-ego: 

Rozpatrzenie petycji w sprawie przystąpienia do opracowania planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

           Petycję w sprawie przystąpienia do opracowania planu zagospodarowania 

przestrzennego przedstawił Pan Kamil Grzyb Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu Rozwoju Gminy – poinformowała, że zrobiła 

rozeznanie jak obrazuje się koszt wykonania planu zagospodarowania przestrzennego. Okazało 

się, że są to duże koszty. Petycja dotyczy uchwalenia planu, który zakazuje lokowania 

uciążliwych inwestycji. Natomiast druga grupa planów dotyczy nie tylko inwestycji 

zakazujących, ale również przeznaczenia wszystkich działek pod konkretne zamierzenia. 

Kolejnym dokumentem jest studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego, który na chwile obecną posiadamy, ale z 2003 roku. Plan zagospodarowania 

przestrzennego musi być zgodny z zapisami w studium. W związku z tym należy opracować 

studium o wszelkie zmiany i zapisy, które mają się pojawić później w planie co się wiążę z 

kolejnymi kosztami. Wykonanie studium o wszelkie zmiany to koszt wielkości w przedziale od 

kilkudziesięciu do kilkuset tysięcy złotych. Natomiast koszty wykonania planu 

zagospodarowania przestrzennego pod kątem zakazu lokowania inwestycji to koszt ponad 30 

tys. zł za jeden obręb geodezyjny. Całkowity koszt wykonania planu dla całej gminy to rząd 

wielkości 500 – 600 tys. zł. Zespół ekspertów wykonuje ogrom pracy przez wiele miesięcy. 

Inwestor, który chciałby coś wybudować może wybudować tylko i wyłącznie na podstawie 

tego co jest zapisane w planie.  Jeśli chcielibyśmy przystąpić do opracowania planu musimy 

mieć na to środki finansowe. 

 

Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji – zapytał, czy jeśli przystąpimy do opracowania 

planu zagospodarowania przestrzennego to wstrzymamy inwestycje budowy kurników?  

 

Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu Rozwoju Gminy – poinformowała, że podjęcie 

uchwały zawiesza postepowania w zakresie wydawania decyzji o warunkach zabudowy przez 



pewien okres. Natomiast wniosek o wydanie decyzji o warunkach zabudowy dotyczącej 

inwestycji budowy kurników nie wpłynął do Urzędu, ponieważ toczy się postępowanie 

środowiskowe.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Kamil Grzyb 

poddał pod głosowanie opinię w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie przystąpienia do 

opracowania planu zagospodarowania przestrzennego. 
  

W wyniku jawnego głosowania 2 głosami za, 1 głosem wstrzymującym, w obecności 3 

członków Komisje zaopiniowały petycję jako zasługującą na uwzględnienie.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

 

Jowita Radzikowska          Kamil Grzyb 

 


